



# THE *active* WARDROBE REVOLUTION

跃动衣橱新革命

## TREND FORUM 流行趋势论坛

展位号：1C31  
BOOTH NO. 1C31

上海国际贴身时尚原辅料展上的 2026 年夏季预览展标志着内衣、美体内衣、运动面料和配饰演变的关键时刻。今年，我们将见证一场真正的衣橱革命——一场由不断变化的生活方式和尖端技术的动态交汇所推动的变革。时尚不再局限于内衣、外衣或运动装的传统界限。取而代之的是一种流畅的搭配，将这些元素天衣无缝地融合在一起，创造出反映现代生活需求的多功能服装。24小时日常服装衣橱的概念处于前沿，面料创新在提供多功能服装方面发挥着至关重要的作用，以满足我们多样化的日常活动。

Summer 2026 at the Interfilière Shanghai fair marks a pivotal moment in the evolution of lingerie, bodywear, active fabrics, and accessories. This year, we witness a true revolution in the wardrobe—a transformation driven by the dynamic intersection of changing lifestyles and cutting-edge technologies. Fashion is no longer confined to the traditional boundaries of lingerie, outerwear, or sportswear. Instead, we are embracing a fluid mix where these elements seamlessly merge, creating versatile garments that reflect the needs of modern life. The concept of the 24-hour wardrobe of every day wear is at the forefront, where fabric innovation plays a crucial role in delivering multifunctional pieces that cater to our diverse daily activities.

# TREND FORUM BRIEFING

## 流行趋势论坛

在今年的论坛上，重点已从以趋势为导向的展示，转向以九个活跃时刻为中心的新方法。这一变化凸显出在这个社会中，活跃的「我」的时间已成为抵消我们周围世界的艰辛和不确定性的的重要因素。2024年上海国际贴身时尚原辅料展不仅是一场展示，更是一场新衣橱革命的庆典，在这场革命中，时尚与高科技功能完美结合，每一件产品都是为满足我们不断变化的生活需求而设计。

At this year's forum, the focus has shifted from trend-driven displays to a new approach centred around nine active moments. This change highlights a society in which active me-time becomes a vital counterbalance to the hardships and uncertainties of the world around us. Intertillière Shanghai 2024 is not just a showcase—it's a celebration of the new wardrobe revolution, where fashion meets function with high technologies, and where every piece is designed to support the evolving demands of our lives.



### sheer ACTIVE 纤薄跃动

Transparency is becoming a key feature in wardrobes, with a strong focus on the denier, high modulus knits that are suitable for underwear and light shaping. We are looking for:

透明感正成为衣橱的一个重要特征，而适合内衣和轻薄塑身的细丹尼尔、高模量针织品则是重点。我们正在寻找：

☞ Fabrics: Sheer high-gauge tricot, 4-way stretch, clean edge knits, one-size-fits-all tricot, glossy tricot, microfilament super-stretch mesh

面料：透明高密度经编针织物、四面弹针织、无缝边针织物、均码的针织物、光泽感经编针织物、超细纤维超薄网眼织物

☞ Colours: All skin tones, white, black, grey, metallics  
颜色：不同深浅度的肤色、白色、黑色、灰色、金属色



### mindful ACTIVE 正念跃动

The yoga boom is expanding into a broader focus on lounge and bodywear. Silhouettes are becoming roomier, though leggings and cycling shorts maintain their staple status. We are looking for:

瑜伽热潮正在向更广泛的休闲和身体服饰领域扩展。虽然紧身裤和骑行短裤仍是主打产品，但其版型正变得更加宽松。我们正在寻找：

☞ Fabrics: Natural blend knits, including micro-modal and cotton in both stretch and non-stretch versions. New generation interlock knits in lightweight high gauge and strong compression versions for bodywear.

面料：天然混纺针织物，包括微莫代尔和棉，有弹力和无弹力两种。新一代双面针织品，有轻盈高针距和强力压缩两种款式，适用于贴身衣物。

☞ Colours: Naturals, grey, black  
颜色：自然色、灰色、黑色



### sweet ACTIVE 甜美跃动

Nightwear pieces are evolving into versatile, mix-and-match family wardrobe essentials, including tank tops, pyjamas, hoodies, and sweatshirts. We are looking for:

睡衣正逐渐演变成多功能、可随意搭配的家庭衣橱必备品，包括背心、睡衣、连帽衫和运动衫。我们正在寻找：

☞ Fabrics: Cotton and modal blend tricot and interlocks, rib knits, plain and yarn-dyed weaves, broderie anglaise, funky animal embroideries

面料：棉和莫代尔混纺经编和双面针织、罗纹针织、平纹和色织、马德拉刺绣、俏皮的动物刺绣

☞ Colours: Soft versions of pinks, blues, greens, yellow  
颜色：柔和的粉色、蓝色、绿色和黄色



## performance ACTIVE 功能跃动

An exciting category directly linked to competitive sports and outdoor activities, now incorporating new functionalities for athleisure and beachwear. We are looking for:

这是一个与竞技运动和户外活动直接相关的令人兴奋的类别,我们正在引入了运动内衣装和沙滩装的新功能。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics and Elastics: Special properties like moisture management, anti-bacterial, collagen-infused, UV protection. Multi-stretch, double knits' scuba, and free-cut interlock. 面料和橡筋: 特殊性能, 如防潮、抗菌、胶原蛋白注入、防紫外线。多面弹性、双面「潜水衣针织」和自由裁剪双面针织。
- ✦ Colours: Brights, black, muted naturals; brown and ochre are trending. 颜色: 亮色、黑色、柔和的自然色; 棕色和赭色都是流行色。



## energising ACTIVE 活力跃动

Inspired by social activities and family leisure, such as swimming and racket sports like tennis, pickleball, paddle, and water sports. We are looking for:

受到社交和家庭休闲活动的启发, 如游泳和网球、匹克球、立式桨板运动和水上运动等球类运动。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics: Stripes and solids in classic beach knits and natural blends. Strong focus on pique, waffle, and rib knits. Jacquard surface interest: mocking, pleats, foils, terry. 面料: 经典沙滩针织和天然混纺的条纹和纯色面料, 主要以珠地布、华夫格和罗纹针织为主。提花面料: 模拟、褶边、金属箔、毛面布。
- ✦ Colours: Classic sport colors like white, black, and pink. 颜色: 经典运动色, 如白色、黑色和粉色。



## sexy ACTIVE 性感跃动

Sport meets clubbing in this popular hybrid trend that merges country with sportswear, influenced by the music scene, and utilising functional fabrics with glam accessories. We are looking for:

在这一流行的混合趋势中, 运动与夜店相得益彰, 舞衣与运动装相融合, 受到音乐场景的影响, 利用功能性面料搭配华丽配饰。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics and Accessories: New mesh constructions, foil textures, metallics, novelty accessories, and metal hardware. 面料和配饰: 新的网眼结构、金属箔片纹理、金属色、创新装饰品和金属配件。
- ✦ Colours: Black, metallics, gummetal grey. 颜色: 黑色、金属色、枪灰色。



## classy ACTIVE 优雅跃动

The new 'to-be-seen' element elevates lace lingerie and embroidered classics to catwalk status, making them wardrobe must-haves for every age. We are looking for:

全新的「内衣外穿」元素将蕾丝内衣和刺绣经典提升至时装秀的地位, 成为每个年龄女性的衣橱必备品。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics: Leavers laces and look-a-likes with strong optical impact, satin weaves and knits, quispue, and motifs. 面料: 具有强烈视觉冲击力的蕾丝花边, 传统和仿制的黎巴蕾丝、针织和染色织丁、水溶蕾丝和图案。
- ✦ Colours: Black & white. 颜色: 黑与白。



## decorative ACTIVE 装饰跃动

When floral-patterned lingerie becomes part of the active woman's wardrobe, everything changes. Think couture, unusual scales, 3D effects, and engineered knits. We are looking for:

当花卉图案内衣成为活跃女性衣橱的一部分时, 一切都变了。想想高级定制、不寻常的比例、3D 效果和工程针织。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics: Floral and foulard prints, multicoloured embroidery, burnouts. 面料: 花卉和方巾印花、多色刺绣、烧花。
- ✦ Colours: Floral tones, purples, pinks, reds. 颜色: 多朵花色、紫色、粉色、红色。



## organic ACTIVE 有机跃动

With short and longer holidays high on the agenda, the resort wardrobe is emerging as a separate must-have. We are looking for:

随着短假期和长假期越来越普及, 度假衣橱逐渐成为必备单品。我们正在寻找:

- ✦ Fabrics: Natural fibres for terry and knits, organic patterns for robes and beachwear, shell patterns, and water ripple effects. 面料: 用于毛圈布和针织品的天然纤维, 用于长袍和沙滩装的有机图案、贝壳图案和水波纹效果。
- ✦ Colours: Browns, beiges, greens, and turquoise shades with the sea. 颜色: 棕色、米色、绿色和与海洋有关的绿松石色调。

# PROTOTYPE FASHION SHOW

## 样衣时装秀



## 1C31 样衣时装秀

PROTOTYPE FASHION SHOW

时间 / TIME 10/15-16 13:30-14:00 PM

# INTERFILIERE SHANGHAI X COLORO

## 上海国际贴身时尚原辅料展 x 元彩

COLORO 由中国纺织信息中心 (CTIC) 与趋势机构 WGSN 联袂呈现, 专注色彩研究 20 余年拥有庞大的色彩专家团队, 遍布上海、纽约、伦敦、米兰、东京等。不仅为众多国际国内知名品牌提供全链条色彩服务, 同时也为消费者提供新颖的色彩搭配创意。

COLORO 基于人眼看颜色的方式编译色彩, 开发了极具颠覆性的色彩体系, 拥有 3500 种颜色, 以 7 位数字编码配合 3D 模型精准定位与呈现颜色。无论是查找颜色、沟通颜色, 还是分析色彩战略、激发创意潜能, 都将更轻松地实现。

COLORO, a joint entity of China Textile Information Center (CTIC) collaborated with tendency researcher WGSN, has been committed to colour study for more than 20 years. It has a powerful colour experts group and offices in Shanghai, New York, London, Milan, Tokyo and so on. COLORO offers a full-chain colour service for all the world's well-known brands, as well as creative colour matching ideas for consumers.

With colour compiler based on human eyes, COLORO developed a revolutionary colour system which has 3500 colours and is capable of accurate positioning and colour rendering with 7-bit digital coding and 3D model. Whether for colour searching, colour communication, or colour strategies analysis and creative inspiration, it becomes a piece of cake.

### INTERFILIERE SHANGHAI 将携手元彩和巴黎概念

全新推出 **INTERFILIERE SHANGHAI COLOUR CARD S/S 2026 色卡**

**限量 800 份, 先到先得!**

Interfilier Shanghai will launch the fresh **Interfilier Shanghai Colour card S/S 2026** together with Coloro and Concepts Paris, **800 cards only, first come, first served.**

